
Hei,  

Jeg heter Kris�n Rogstad-Karlsen og er 22 år gammel, og kommer fra Våler i Øs�old. Eter et år i Hans 
Majestet Kongens Garde, begynte jeg i �or høst på bachelor i økonomi og administrasjon. Jeg s�ller 
�l valg som kvinnelig representant for fakultetsstyret for Handelshøyskolen på NMBU.  

Gjennom håndball og militæret har jeg mye erfaringer med å samarbeide med andre og være åpen 
for andres innspill. Dete tenker jeg vil komme godt med for å få frem studentenes ønsker og behov i 
fakultetsstyret.  

Jeg har sterk ansvarsfølelse, drives av å bidra og vil jobbe målretet for å være med å utvikle 
fakultetet basert på studentenes forventninger og mål med studiene.  

Jeg er også opptat av å formidle saker slik de er, og jeg mener at dete er vik�g for å skape en felles 
forståelse mellom studenter og styret slik at vi sammen finner de beste løsningene.  

Det som er aller vik�gst for meg er kvalitet på studieprogrammene og å fremme et godt og 
inkluderende læringsmiljø – hvor alle blir ivaretat og respektert. Dete er vik�g for god læring og 
trivsel. I �llegg er jeg opptat av at Handelshøyskolen fortseter å utvikle seg i en retning hvor 
bærekra� står i fokus.  

 

Hello,  

My name is Kris�n Rogstad-Karlsen, I am 22 years old, and from Våler in Øs�old. A�er a year in His 
Majesty the King's Guard, I started my bachelor's degree in Business Administra�on last fall. I am 
running for elec�on as the female representa�ve on the faculty board of the School of Business at 
NMBU.  

Through handball and the military, I have gained a lot of experience in collabora�ng with others and 
being open to others' sugges�ons. I believe this will be beneficial in bringing forward the students' 
wishes in the faculty board. I have a strong sense of responsibility, am driven by contribu�ng, and 
will work diligently to help develop the faculty based on the students' expecta�ons and goals for 
their studies.  

I am also commited to communica�ng issues as they are, and I believe that this is important for 
crea�ng a mutual understanding between students and the board so that we can together find the 
best solu�ons.  

What is most important to me is the quality of the study programs and promo�ng a good and 
inclusive learning environment – where everyone is taken care of and respected, which is important 
for good learning and well-being. Addi�onally, I am focused on ensuring that the business school 
con�nues to evolve with an emphasis on sustainability 


